

Agenda Architectuurraad

| | |
|---------|-------------------------------|
| Datum | 18 oktober 2021 |
| Tijd | 13:30 – 16:30 uur |
| Locatie | Online, zie Teams-uitnodiging |

- 13:30-13:40 **1. Vaststellen agenda en [verslag van de vorige keer](#); nieuwe leden & mededelingen**
- De vergadering wordt opgenomen ten behoeve van de verslaglegging
- 13:40-14:20 **2. ROSA-scan: Centrale examens VO**
 Sprekers: Frederik Bos (DUO), Jos van der Arend (Kennisset) Joeri van Es, Remco de Boer (Bureau Edustandaard)
 Doel: bespreken en vaststellen advies op basis van de uitgevoerde ROSA-scan
 Document: zie bijlage de concept-ROSA-scan
Toelichting: Voor de verdere digitalisering en standaardisering van een aantal processen ten behoeve van de Centrale examens in het VO is een AMIGO-traject opgestart die heeft geleid tot een afsprakenet. Zie https://www.edustandaard.nl/standaard_afspraken/cevo/schooljaar-2021-2022/. Naast dat dit een mooi voorbeeld is van een traject waar op basis van de AMIGO-methodiek met ondersteuning van de nieuwe leveringsstraat complete uitwisselingspecs zijn ontwikkeld die ook daadwerkelijk zijn geïmplementeerd door de betrokken systemen (FACET en de LAS'en), is het belangrijk dat de Architectuurraad zich buigt over alle architecturale aspecten en keuzes. Dit agendapunt komt voort uit een actiepoint van onze 1/7-bijeenkomst.
- 14:20-14:40 **3. Uitwerking Onderwijs waardenwijzer in de ROSA**
 Sprekers: Remco de Boer (Kennisset), namens de werkgroep Ethiek en de ROSA
 Doel: vaststellen restant uitwerkingen en bepalen ambitieniveau
 Document: bijlage 'Uitwerking Onderwijs waardenwijzer in de ROSA'
- Toelichting:** In onze bijeenkomst van 1 juli is besloten tot het opnemen van het principe 'Ethics by design' en het toepassen hiervan in de ROSA-scan. De werkgroep Ethiek heeft de actiepunten opgepakt, te weten de resterende waarden uitgewerkt conform de goedgekeurde aanpak en het hele 'pakket' klaargestoomd voor opname in de ROSA. De Architectuurraad wordt gevraagd hiermee akkoord te gaan.
- Daarnaast wordt de Architectuurraad gevraagd om te reflecteren: welk ambitieniveau streeft de Architectuurraad na mbt. het stimuleren van het waarden denken in de ketenarchitecturen en welke ondersteunende of stimulerend rol wordt hierbij van de Architectuurraad en de ROSA verwacht? De uitwerking is nu vooral gericht op uitwisselingsaspecten in ketenarchitectuur en sluit nog niet zo goed aan bij beleidskwesties cq. de beginfase van ketentrajecten.
- 14:40-15:00 **4. Voorstel voor versiebeheer van de werkgroep Edukoppeling**
 Spreker: Gerald Groot Roessink (DUO), namens de werkgroep Edukoppeling
 Doel: advies vragen aan de Architectuurraad
 Document: Zie bijlage, memo hierover van de werkgroep
- Toelichting:** de afspraak Edukoppeling bestaat uit diverse onderdelen die elk een eigen dynamiek en versieontwikkeling kennen. Om diverse redenen is het noodzakelijk om meer helderheid te scheppen over het versiebeheer en de geldigheidsduur van al deze versies – bijv. hoe om te gaan met verschillende keuzes in verschillende contexten (ketenprocessen). Ook de consequenties hiervan moeten uiteraard dan goed in beeld zijn. De werkgroep doet hiervoor een voorstel en wil graag hierover advies van de Architectuurraad
- 15:00-15:10 **Pauze**

- 15:10-15:30 **5. Revisie ROSA**
Spreker: Remco de Boer, Erik Borgers (Kennisnet)
Doel: vaststellen projectplan versie 0.9; Update revisiewerkzaamheden
Documenten: projectplan v0.9 + memo van toelichting
- Toelichting:** Sinds de speciaal ingelaste sessie half september, over de Revisie ROSA, heeft het projectteam onder leiding van Brian Dommissie niet stil gezeten. Alle feedback op het projectplan is verzameld, de doelen en werkpakketten zijn aangescherpt en de Architectuurraad wordt verzocht versie 0.9 vast te stellen. Daarnaast krijgt u een update aangevuld met enkele inhoudelijke voorstellen. Ook enkele leden van het QA team zullen aanwezig zijn
- 15:30-15:55 **6. ROSA-scan: FDE-set voor fijndistributie**
Sprekers: Edwin Verwoerd (Iddink), Jos van der Arend (Kennisnet) Joeri van Es, Remco de Boer (Bureau Edustandaard)
Doel: bespreken en vaststellen advies op basis van de uitgevoerde ROSA-scan
Document: zie bijlage de concept-ROSA-scan inclusief toelichting
- Toelichting:** in onze juli-bijeenkomst heeft de Architectuurraad voorgesteld om de afspraak voor de FDE-set voor fijndistributie (https://www.edustandaard.nl/standaard_afspraken/fijndistributie/fde-set1-0/) te bespreken aan de hand van een ROSA-architectuurscan. De voorbereidingen hiervoor zijn getroffen en de Architectuurraad wordt gevraagd hierover te adviseren.
- 15:55-16:05 **7. Update werkgroep Toegang**
Spreker: Bram Gaakeer (OCW)
Doel: informeren over activiteiten en voortgang
Document: nvt.
- Toelichting:** Bram Gaakeer geeft als voorzitter van de werkgroep toelichting op de voortgang mbt. het ontwikkelen van principes & kaders, in de context van samenwerking met Edu-K (verkenning realtime attribuuut uitwisseling); MORA/HORA/HOSA-ontwikkelingen; welke vervolg wordt er gegeven op het advies vanuit de ROSA-scan ENTREE federatie (bijeenkomst juli '21).
- 16:05-16:15 **8. Thema's jaarplan 2022-2023 Standaardisatieraad / Edustandaard**
Spreker: Henk Nijstad (Kennisnet / Edustandaard)
Doel: informeren over en reactie op thema's jaarplan
Document: nvt.
- Toelichting:** In de Standaardisatieraad van 2 december a.s. wordt het jaarplan voor Edustandaard voor de periode 2022-2023 besproken. In de Architectuurraad worden de thema's gepresenteerd die centraal staan, en wordt gevraagd hierop te reflecteren; herkent de Architectuurraad deze thema's, en wat zouden de ambities moeten zijn?
- 16:15-16:25 **9. W.v.t.t.k. & sluiting**
- Update werkgroep Certificeringsschema (Dirk Linden)
 - Melding nieuwe versie Distributie en Toegang versie 2.5 (Edwin Verwoerd)
 - UBV Veilig en Betrouwbaar e-mailverkeer v0.9 wordt op 2-12 behandeld in de Standaardisatieraad

Vergaderdata 2022 (donderdagmiddag 13:30 – 16:30 uur):

| |
|---|
| AR (donderdagmiddag 13:30 - 16:30 uur) |
| 20-jan. |
| 14-apr. |
| 30-jun. |
| 13 okt. |